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Abstract (en)
In the cutting press, it is intended to process separate raw materials (9,17) and join them together. For this purpose, separate pairs of workpiece
carriers (3,6; 18,20) are provided with separate guide means (7,21). The drives for the respective movable workpiece carriers are synchronised with
one another. The feed direction (A) of the main strand (9) is in the main work direction of the relevant pair of workpiece carriers (3,6), as a result of
which the guide means (7) are protected in an optimum manner. <IMAGE>

Abstract (de)
An einer Stanzpresse sollen gesonderte Rohmaterialien (9,17) bearbeitet und miteinander verbunden werden. Hiezu sind für gesonderte Paare von
Werkzeugträgern (3,6; 18,20) gesonderte Führungseinrichtungen (7,21) vorgesehen. Die Antriebe für den jeweils beweglichen Werkzeugträger sind
miteinander synchronisiert. Die Zufuhrrichtung (A) des Hauptstranges (9) liegt in der Hauptarbeitsrichtung des betreffenden Werkzeugträgerpaares
(3,6), wodurch die Führungseinrichtungen (7) optimal geschont sind.
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